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Bemutatkozás 

Szakács Dávid vagyok. Egyetemi tanulmányaim 2006-ban kezdtem az ELTE Biológia BSc 

szakán, majd 2009-től a Biológus MSc-n koptattam a padokat. Szeptembertől az ELTE 

Biológia Doktori Iskola hallgatója vagyok.  

Tanulmányaim mellett tudományos diákköri munkát is végeztem, a kari és az országos 

TDK-n egyaránt első helyezést értem el. 

Szabadidőmben sportolok, az ELTE-BEAC Polythlon Triatlon Klub sorait gyengítem több-

kevesebb sikerrel, de töretlen lelkesedéssel. 

Az első BSc évfolyam tagjaként részt vettem a BSc tanterv 2009-2010-es felülvizsgálatában. A 

2010/2011-es tanévben voltam először képviselő. Delegáltként részt vettem a Biológiai Intézet 

Oktatási Bizottsága és Intézeti Tanácsa, valamint a kari Tanulmányi és Oktatási Bizottság és a Kari 

Tanács ülésein. Aktívan részt veszek a biológia szakterületi csoport munkájában. 

A télen biológus hallgatóknak szóló szakmai programsorozat (BReKi) szervezésébe fogtunk 

páran. A programsorozat állomásain olyan helyekre látogatunk el, ahol a biológiai kutatás, 

vagy a biológiához kapcsolódó munka folyik. A helyszíneken az ott dolgozók vezetnek körbe 

minket, betekintést engednek a színfalak mögé, illetve az ott folyó munkába. A programok 

résztvevői olyan élményekkel és információkkal gazdagodhatnak, amikhez más úton nem 

tudnának hozzájutni, és amelyek remélhetőleg hozzájárulnak a szakmai fejlődéshez is. A 

programsorozat idei állomásainak szervezése folyamatban van. 

Általános célok 

Megválasztásom esetén azt szeretném elérni, hogy minden szakterületen fejlődjön a 

tudományos közélet. (Ez valószínűleg senkit nem lep meg.) Az egyes szakterületeken nagyon 

eltérőek lehetnek az igények, pl. a vágyott tudományos programok jellege, mennyisége, és 

megszervezésük összetettsége. 

Ennél fogva a biztos elsődleges feladatának azt tartom, hogy a szakterületi 

koordinátorokkal kialakítson egy olyan tudományos csoportot, ami minden szakterület 

igényeit kielégítő munkát tud végezni. 

A másik nagyon fontos feladat szerintem az, hogy a tudományos programok kari szinten 

egységes kommunikációját kidolgozzuk. A szakterületi rendszer sok szempontból jó, de 

ugyanakkor időnként megnehezíti a kommunikációt. Ki kell találni, hogy milyen formában 

lehet a tudományos programokat, a pályázati lehetőségeket úgy hirdetni, hogy mindenkihez 
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eljusson az információ, akit érdekel, de ne terheljünk olyan csatornákat, amik nem erre 

valók. Jó lenne szerintem, ha a programokat szakterületek között is, kari szinten, hatékonyan 

hirdetnénk, megadva a lehetőségét annak, hogy a határterületeken érdeklődő hallgatók 

értesüljenek azokról a programokról, amit ugyan más szakterület szervez, de az érdeklődési 

körébe tartozik. 

Ezzel összefüggésben fontosnak tartom, hogy létrejöjjön egy olyan felület (honlap), amin a 

tudományos programokat, pályázati információkat stb. naprakészen összegyűjtjük a 

hallgatóknak. Tudománykommunikáció MSc-seket is megkeresek majd, hátha tudnak 

ötletekkel segíteni, szerencsére többüket régóta ismerem. 

 

Konkrét(abb) célok 

Szeretném itt hangsúlyozni, hogy a konkrét célok között prioritási sorrendet nem állítottam 

fel, és az alább olvasható cél/ötlet lista nem teljes. Szeretném, ha az alakuló KGY után 

heteken belül megszületne egy tudományos koncepció, amiben konkretizáljuk az elérendő 

célokat, meghatározzuk a feladatokat, prioritási sorrendet állítunk fel, és megmondjuk, hogy 

az egyes célokat milyen időintervallumon belül tartjuk elérhetőnek. A koncepció mentén 

haladna ezután a tudományos csoport munkája, és a biztoson számon kérhető lenne, hogy 

teljesíti-e a „vállalt programot”. 

Mindenképpen szeretném, ha a Nyúzban jó minőségű tudományos írások jelennének meg, 

legyen szó akár tudományos ismeretterjesztő cikkekről, tudománytörténeti, vagy 

tudományfilozófiai szövegekről, programajánlókról, vagy akár élménybeszámolókról. Nem 

mintha az ilyen jellegű írások eddig teljesen hiányoztak volna a Nyúzból, de szerintem a 

tudományos csoport tagjainak segítségével a tudományos rovat fejleszthető. A 

főszerkesztővel való rövid egyeztetés alapján úgy látom, hogy a szerkesztőség segítőkész és 

van hely a tudománynak a Nyúzban. 

A honorácior rendszert be kell indítani a TTK-n: a bizottságokat meg kell alakítani, a 

hallgatók között reklámozni kell a lehetőséget stb. A kari szabályozás ki/átalakításában és a 

rendszer „üzemeltetésében” a tanulmányi csoporttal és a tanulmányi elnökhelyettessel 

együttműködve törekedni kell arra, hogy a valós igényekhez és a lehetőségekhez igazodó, 
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valódi „kiválósági program” legyen a honoráciorképzés/státusz. Ebben a folyamatban 

azoknak a karoknak a tapasztalatait is fel kell használni, ahol a honorácor rendszer már 

működik. 

Fontosnak tartom, hogy minden szakterületen rendszeresen legyenek tudományos 

programok. Elsősorban olyan találkozási lehetőségekre gondolok (előadás, laborlátogatás, 

kirándulás) akár az egyetemen, akár máshol dolgozó kutatókkal, ahol érdekes és aktuális 

problémákkal találkozhatnak a hallgatók, és kötetlen formában tudnak beszélni a kutatókkal. 

A TDK mozgalmat szerintem ott kell segíteni és reklámozni, ahol csak tudjuk, mivel ez a 

leginkább elérhető formája a kutatással való ismerkedésnek. Minden szakterületen együtt 

kell működni a TDK szervezőkkel. Jó lenne elérni azt, hogy a TDK honlapok mindig naprakész 

információval szolgáljanak, a lehető legteljesebb témakínálat elérhető legyen rajtuk, 

könnyen el lehessen navigálni a honlapról a témavezetők életrajzához stb. 

 

Köszönöm, hogy elolvastad a pályázatom! 

Bármilyen észrevétellel, javaslattal keress bátran a szakidave@ttkhok.elte.hu címen. 

 

Budapest, 2011.09.14.  Szakács Dávid 

 


